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Abstract 

In this workshop, participants will get an introduction to the Kanseki Repository (Kanripo) and an 

opportunity to learn about its more advanced features. This is a hands-on workshop, so participants 

should bring a networked laptop. Any version of Linux, MacOs or Windows should do, but a recent 

browser is recommended. 

We will explore the different features related to searching, including sorting according to different 

criteria and looking at subsets of the search results. We will then see how to create a Workspace, 

which holds personal preferences for Kanripo and how to create lists of texts of special interests, 

how to clone (copy) texts, edit them and propose changes to the editors of Kanripo. 

For the more advanced features of Kanripo a (free) account on Github.com is required. Participants 

who do not yet have such an account are encouraged to create an account before coming to the 

workshop. 

 

與會人員將於本次研討會中認識何謂漢籍資料庫，並有機會學習其進階功能。 此研討會需

要動手實作，因此請與會人員準備一台有網路的筆記型電腦。 無論是 Linux，MacOs或

Windows的作業系統都可以，但建議使用最新的瀏覽器。 

我們將探討關於搜尋的不同功能，包括根據不同規範進行排序，並查看各個搜尋的結果。 

此外，我們將了解如何建立一個工作區塊來儲存 Kanripo的個人喜好以及如何建立喜好文件

列表；如何複製、編輯文件以及向 Kanripo的開發人員提出變更。 

而 Kanripo的進階功能需要一個 Github帳號， 尚未申請者建議研討會之前申請一個帳號。 

https://www.kanripo.org/

